
Zápis 
           z jednání redakční rady Radničního zpravodaje města Litoměřice 

           --------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

konané dne 15.7. 2019 od 11 hodin 

Přítomni: 

 

 Václav Sedlák  

 Ing. Eva Břeňová 

 Lukas Wünsch 

 Tomáš Sarnovský 

 Ing. Venuše Brunclíková 
 
 
 

Jednání řídil: Ing. Eva Břeňová  

 

Program: 

 

1) Příprava příštího vydání Radničního zpravodaje, který vyjde 1. srpna 

 

 Komentáře zastupitelů 

 

Před zahájením redakční rady dorazil pouze komentář zástupce sdružení ANO 2011, ke 

kterému neměli členové rady výhrady. Příspěvky ještě dodatečně zašlou zástupci stran Zelení 

Litoměřice a Severočeši, tyto budou poté předány členům redakční rady ke schválení.  

 

 

 Obsah zpravodaje 

 

Členové rady byli seznámeni s obsahem připravovaného zpravodaje. Největší prostor (tři 

strany) bude věnován: 

 

a) Městské autobusové dopravě (jízdní řády, schéma, zpráva s podrobnými informacemi, 

připomínky obyvatel, které se objevily na Facebooku, a odpovědi na jejich dotazy), 

 

b) Programu oslav 800 let Litoměřic, 

 

c) Tématu nemocnice (rozhovor s místostarostou Karlem Krejzou o aktuálním stavu). 

 

 Dalšími tématy pro zpravodaj, které redakční radě předložila Eva Břeňová, byla zpráva týkající 

se aktuální dopravní situace v Dalimilově ulici, otevření Geotermálního centra a záboru 

veřejných prostor firmou Klaret – tento příspěvek byl na základě doporučení přítomných 

vyjmut a bude přesunut do říjnového vydání, kde bude obdobnému tématu věnováno více 

prostoru. 



 

 

 

 

        2) Mimořádné vydání RZ 

 

 Členové rady byli informování o průběhu příprav vydání mimořádného vydání Radničního 

zpravodaje, které vyjde v rámci oslav 800 let Litoměřic.  

 

 

Termín příštího jednání: 27.8. ve 13 hodin 

Se zápisem souhlasí: Tomáš Sarnovský, Václav Sedlák, Eva Břeňová, Lukas Wünsch, Venuše 
Brunclíková 

 


